富邦證券 Fubon Securities

富邦證券(香港)有限公司

香港電氣道 218 號香港李寧大廈 10 樓 1002 室

Fubon Securities (Hong Kong) Limited
Unit 1002, 10/F., Hong Kong Li-Ning Building, 218 Electric Road, Hong Kong
Tel: (852) 2881 4500 Fax: (852) 2812 6269

Renouncing Position Interest Form 放棄部位權益表單

To: Fubon Securities (Hong Kong) Limited

致:富邦證券(香港)有限公司	Account Number 戶口號碼:
In the event of any conflict between any provisions of the	ne Chinese and English versions of the Form, the English version shall prevail.

如本表的中、英文版本出現分歧,一切皆以英文藍本為準。

I/We, being a customer of Fubon Securities (Hong Kong) Limited ("Fubon Securities"), I/we hereby agree and confirm to renounce all titles, interests and benefits associated with the following securities position, including but not limited to stocks, bonds, funds, etc., due to their low market value or the difficulty in disposing them in the market. Furthermore, I/we unconditionally transfer all ownership, rights, and interests in the said securities position to Fubon Securities. Fubon Securities is hereby granted the absolute authority to manage, dispose of, or otherwise handle the following securities position as it deems appropriate, including but not limited to stocks, bonds, funds, etc. I/we request and authorize Fubon Securities to remove the aforementioned securities position from my/our account effective immediately.

本人/吾等為富邦證券(香港)有限公司("富邦證券")客戶,由於本人/吾等戶口內持有下列證券部位結餘,包含但不限於股票、債券、基金等,市值低微或難以於 市場出售,特此同意及確認放棄下列證券部位結餘的所有權、權益及利益,並無條件把下列證券部位結餘的所有權、權益及利益讓與富邦證券,而富邦證券對下 列證券部位結餘·包含但不限於股票、債券、基金等·有絕對權力作出任何處理作業。本人/吾等現請富邦證券由即日起從本人/吾等之戶口內刪除下列證券部位 結餘。

Product Name 證券名稱	Product Code/ ISIN Code 證券編號	Quantity 數量

I/We hereby absolutely guarantee that I/we will not initiate any claim or action arising from the aforementioned securities position, including but not limited to stocks, bonds, funds, etc. or the renouncement or assignment of thereof. I/We agree to fully indemnify Fubon Securities from and against any loss, claims, expenses, demands, legal proceedings, or damage whatsoever caused by or arising from the aforementioned securities position, including but not limited to stocks, bonds, funds, etc. or the renouncement or assignment thereof.

本人/吾等保證絕對不會就上述之股票或放棄或讓與該等證券結餘,包括但不限於股票、債券、基金等,而對富邦證券採取任何追討索賠,本人/吾等願意向富邦證券承擔及賠償一切因上述 之證券結餘或放棄或讓與該等證券結存,包括但不限於股票、債券、基金等,而引致之任何損失、索賠、開支、法律訴訟費用或損害賠償。

	VULNERABLE CLIENT 專榮關懷客群 (Witness Only 見證人專用) People who aged 65 or above, or with lower educational level, or have less investment experiences, or are disabilities 65歲或以上長者、或教育程度較低、或投資經驗及知識較淺者、或明顯可辨認為殘障者 Please select one as follows 以下由客戶自行勾選參與人士屬性: □ a. Family members or relatives 家庭成員、近親參與 (Please specify the relationship 請註明關係: ○ □ b. Independent professionals 專業獨立第三方或專業顧問陪同 (Please state the position 請註明職稱: ○ □ c. Representatives from Fubon Securities 富邦證券持牌員工
Client Name 客戶名稱:	
Date 日期:	Signature(s) of Witness 見證人簽署/ Date 日期

Please return the duly signed Form by email to hkop.sec@fubon.com; by fax to (852)2812-6269, or by mail to Unit 1002, 10/F., Hong Kong Li-Ning Building, 218 Electric Road, Hong Kong.

請將已填妥的表格電郵至 hkop.sec@fubon.com; 傳真至(852)2812-6269 或郵寄至香港電氣道 218 號香港李寧大廈 10 樓 1002 室。

For Official Use Only	S.V. Check:	Handled by:	Checked by:
供富邦證券用			